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ZAPISNIK 
900-5/2023-1 

4. seje Sveta staršev dne 13. 3. 2023 
s pričetkom ob 17. 30 uri  v avli šole 

 
Prisotni:  
Ravnatelj g. Čeplak, pomočnica ravnatelja ga. Žic, ga. Katja Beck Kos, g. Jernej Maher, 
g. Mitja Kozar, g. Peter Ambrožič g. Bogdan Fluher,  ga. Martina Šešerko, ga. Sabina Koren, ga. 
Mia Kmetec, ga. Tanja Hajdnik, ga. Janja Uršič, ga. Amanda Mayer, ga. Mojca Kavnik, ga. 
Bojana Rojs, g. Matjaž Ogrin,ga. Mirjam Pinter Kavran. 
 
Odsotni:, ga. Helena Blažun Vošner, g. David Žavcar,  ga. Maja Đokić 
 
Dnevni red: 
  

1. Letno  poročilo za leto 2022- izvleček 
2. Predlogi  in pripombe staršev 
3. Razno 
 

Sejo Sveta staršev  je otvorila predsednica gospa Mirjam Pinter Kavran.   
 
Pregledala je sklepčnost seje in predstavila dnevni red. 
 
Besedo je predala ravnatelju. 

 

K 1 

 
G. ravnatelj Tomaž Čeplak je predstavil letno poročilo za leto 2022. Predstavil je rezultate dela v 
preteklem koledarskem letu na pedagoškem in računovodskem področju. 
Predstavil je preglednico poslovanja in vire financiranja. 
Sredstva so bila porabljena za računalniško opremo, vzdrževanje šolskih prostorov, učbenike za 
šolski sklad in nabavo knjig.  
Na tekmovanjih iz znanja so učenci pridobili kar nekaj priznanj, prav tako na športnih 
tekmovanjih. 
Ravnatelj je ugotovil, da je šola večino zastavljenih ciljev realizirala. Izpostavil je finančno 
poslovanje šole. 
Celotni prihodki obračunskega obdobja znašajo 2.424.211,21 EUR, celotni odhodki znašajo 
2.426.424,08 EUR. 
Ugotovljeni presežek prihodkov nad odhodki v  letu 2022 znaša 2.787,13 EUR, oziroma po 
odbitku DPO v višini 21,92 EUR znaša 2.765,21 EUR. 
 
Razprave ni bilo. 
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Ga. Pinter Kavran je vprašala, če so sedaj nabavljeni že vsi učbeniki za uporabo v šoli, da jih 
učencem več ni treba prinašati od doma. Ravnatelj je povedal, da nekateri niso bili na voljo, zato 
tistih učenci še nimajo. .  
Ravnatelj je starše seznanil da bodo imeli učenci 1. in 3. razredov plavalni tečaj od 3. 4. 2023 do 
14. 4. 2023. 
Ga. Kavran je povedala, da jo je kontaktiral predsednik sveta staršev OŠ Janko Padežnik in želi 
našo podporo pri prizadevanjih za novo kuhinjo na njihovi šoli. 
Ravnatelj je poročal o sestanku na Zavodu za šolstvo v Ljublani na temo razširjenega programa. 
Predlog je, da bi se morale vse šole, ki so sedaj delno vključene v ta program pridružiti programu 
v celoti. To pomeni, da bi se izvajal celotni razširjeni program, med drugim tudi glede 
dopolnilnega pouka, JV in OPB. Izvajala bi se dejavnosti na temo gibanje, kulturna dediščina ter 
varnost in zdravje.   
Ko bo kaj več znanega, bo ravnatelj takoj obvestil starše. Sedaj se izvaja samo program gibanje, 
ki vključuje tudi rekreativni odmor. Pri nekaterih učencih se pojavlja problem, da se ne želijo 
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udeleževati aktivnosti v rekreativnem  odmoru in se skrivajo v sanitarnih prostorih. O tem se bo 
obvestilo starše otrok, ki se te dejavnosti ne udeležujejo. 
G. Fluher je predlagal, da bi se organiziral šahovski krožek na šoli. V zvezi s tem se bo ravnatelj 
povezal z g. Ribičem, ki vodi šahovski krožek v kulturnem domu. 
Ga. Katja Beck Kos je predlagala, da bi se šola bolj intenzivno povezala s krajevno  knjižnico. 
Pomočnica ravnatelja Jasna Žic je povedala, da so že imeli s knjižnico sestanek in so se 
dogovorili za sodelovanje v prihodnjem šolskem letu. 
Ravnatelj je vprašal starše za mnenje če bi bilo primerno, da bi se za učence organiziral  ogled 
operne predstave za učence od 5. – 9. razreda. Mnenja staršev so bila deljena. Dogovor je, da se 
ravnatelj pozanima, koliko bi takšna predstava stala. Povedal je, da bi lahko nekaterim otrokom 
strošek ogleda predstave delno financiral šolski sklad. 
Naslednji sestanek sveta staršev bo maja, ko bo že znan šolski koledar za prihodnje šolsko leto. 
Ga. Pinter Kavran je pohvalila izbiro turistične agencije za ekskurzijo v London. 
  
 
    
Sestanek je bil zaključen ob 18. 20 uri. 
 
V Kamnici, 13. 3. 2023 
 

Zapisala: 
Nevenka Merhar 

  

 Predsednica Sveta 
staršev 

 
Mirjam Pintere Kavran 

 


